
Połowa branży fitness wznowi
działalność od 1 lutego
23 stycznia 2021

Tomasz Napiórkowski – prezes Polskiej Federacji Fitness mówi o
problemach  w  branży  fitness  podczas  narodowego  lockdownu.
Podkreśla,  że  nie  ma  dowodów  na  pogłębianie  się  pandemii
podczas otwartych siłowni.
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